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Til orientering

Janne Værnø, kommunikasjonsdirektør, orienterte om sekretariatet og arbeidet med nytt utvalssekretariat. 

Fylkeseldrerådet sette stor pris på denne informasjonen.

Fylkeseldrerådet diskuterte bruk av nettbrett i fylkeseldrerådet og elektronisk utsending av sakene. 


